
Bestyrelsesmøde i EF VMG-SMG 6. juli 2021 

Deltagere: 
Bernhard Müller - afd 2 
John Maul Sørensen - afd 1 
Niels Sørensen - afd 3 - referent 

Orientering 
Bernhard oplyste, at der endnu engang var stjålet en elcykel til en værdi af ca. 
18.000 i p-kælderen. Det er svært at gardere sig, men endnu engang er det aktuelt 
at drøfte permanent lukning af porten mod Vognmandsgade. Punktet nævnes i 
retningen på generalforsamlingen. 

Lamper ved tastatur. Brian sætter op mod et par flasker. 

Planter har taget skade. Måske vind og frost. 

Ole Gundersen har lovet, at vi får de 2 store gamle lamper, han har taget ned fra 
skolen. 

Økonomi  
Charlotte har ferie, så der var ingen regnskab med. John sørger for, at LLOU får 
besked om at udligne mellemregningen med afdeling 3. Vi lægger op til uændrede 
fællesudgifter.  

Dato for generalforsamling 
Det aftales at generalforsamling holdes den 16. august 2021 kl. 19. Dagsorden 
ifølge vedtægterne. Niels laver udkast til indkaldelse. 

Diverse forslag til generalforsamling 

1) vinduespynt 
Alle 3 afdelinger kan gå ind for dette. I gildesal bør det være “ikke ituegnede 
ting” 

2) Markering af p-pladser  
Afdeling 3 ønsker fast markering af p-pladser i gården. Nogle i afdeling 3 
ønsker markering med striber af alle p-pladser. Der er kun stemning i 
bestyrelsen for markering nord for molokkerne mod muren mod Vestvold. 

3) Støvsuger  
Støvsuger er doneret at Steen og Mette. Så punktet er ikke aktuelt længere. 



4) Hjemmeside 
Betragtes som en god ide, hvis nogen vil påtage sig at etablere og holde a.jour. 
(Niels har efterfølgen talt med one.com. Det koster under 500 kr. om året til 
domænenavn og hosting. Etablering kan klares via et medfølgende 
standardprogram) 

5) Pkt. Omkring helhedsplan, borde og bænke behandlet under et.  
Enighed om at lægge op til en helhedsplan for gården incl. cykelstativer. Det 
hele skal ikke nødvendigvis laves på en gang, men kan etableres i etaper. Der 
bør kunne findes beløb til at købe sagkyndig bistand. 

6) Arbejdsdag 
God ide, der støttes af alle, men nogen uden for bestyrelsen skal påtage sig 
opgaven med at står for det. 

7) Individuel tilpasning af a-conto til vand og varme 
Enighed herom. Alle der påtænkes ændret i beløb skal orienteres herom med 
foreslået beløb. Bernhard undersøger hos LOU om de administrativt finder det 
hensigtsmæssig at opdele opkrævning i a.conto varme og a.conto vand 

8) Systematisk rengøring af kælder. 
Enighed herom. Vi skal fastlægge omfang og frekvens. 

http://one.com

